



As-Is 特價品區運送服務區域及價格

Delivery zones and prices of As-Is products

服務區域 Delivery zones	A. 台北市/新北市 Taipei city/New Taipei City	B. 基隆/桃園/宜蘭 Keelung/Taoyuan/Yilan
運送商品原價 Product original price	運費 Delivery fee	
≤ \$10,000	\$950	\$1,500
\$10,001~20,000	\$1,900	\$3,000
\$20,001~30,000	\$2,850	\$4,500

配送服務說明

- 特價品運費以每萬元 (商品原價) 為計算級距，以此類推。
- 特價品運送服務僅針對家具及大型家飾品，運送地區僅限表格上之區域。
- 配送地點若無電梯而需人工搬運服務，顧客需繳付每層樓之搬運費 \$75 (累計計算)，恕不提供超過 6 樓之搬運服務。
- 若需拆裝或組裝費用另以特價品原價之 7% (含稅) 計算。
- 由特價品區售出成品或展示品運送皆需照價收費，不與新品合併計算。
- 運送日期需以協議為準，其它特殊或緊急需求亦須事先商議以茲安排運送，其餘運送規定請參照新品運送條款。
- 特價品區商品在運送搬運過程中，可能造成刮傷或損壞，顧客需自行承擔其風險。
- 特價品區商品無法退貨，購買時請務必確認尺寸及其大小，是否符合電梯、樓梯，指定運送場所入口所能容許的搬運空間，以免無法搬入。

Delivery service details

- The delivery fee of As-Is products adds on with every \$10,000 spent, based on the original price.
- The delivery service of As-Is products is only applicable to furniture and large home accessories, and areas listed above.
- For buildings without lifts, there will be an additional charge of \$75 per floor, up to 6 floors.
- If disassembly or assembly is required, there will be an additional charge of 7% of the original price of the As-Is products.
- The same rate applies to all products, including display products, sold in the As-Is section, which will be charged separately from the new products.
- The order will be delivered on the agreed date. Any special or urgent request must be negotiated in advance. Please refer to the terms and conditions of standard product delivery for more details.
- Customers shall bear the risk of scratches and damage at the time of delivery.
- As-Is products cannot be returned. Please ensure that they fit in your space as well as through the elevators, stairways and doorways before purchasing.

